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PROTOKOLL 
 
Ärende:  Styrelsemöte SNBK 
 
Tid:  2014-05-20  Kl.18.30 
 
Plats:  Klubbstugan 
 
Närvarande: Milan Kolar 

Per-Inge Södergren  
Yngve Carlsson 
Claes Backlund  
Stefan Norberg 
Maria Persson 

 
  
§1        Öppnande av mötet.            

Mötet öppnades av ordförande Milan Kolar. 
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
           Protokollet lades till handlingarna. 
 
§3        Genomgång av det ekonomiska läget. 

Yngve berättar att betalningen, 25.000 kr, för varvsplats såld till Joe 
Andersson har kommit in på kontot idag. 
 
Faktura för pumpen till toatömningsanläggningen (74.000 kr) har ännu 
inte inkommit.  
Traktorn är betald med medel från Investeringsfonden. Kostnader för 
däcksfyllning samt en smärre ombyggnation av draget tillkommer. Ett 
enkelt tak över förarplatsen kan ev. byggas om det anses nödvändigt.  
Avskrivning för traktorkostnaden görs i slutet av året.  
 
Ett antal C-medlemmar har inte betalt årets medlemsavgift. Yngve 
skickar ut ett påminnelsemail innan Maria kan stryka dem ur 
medlemsförteckningen. 
 
Under sommaren ska en fakturering av vinterplatsförhyrande C-
medlemmar ske. Nuvarande hyresgästlista kan vara underlag för denna 
fakturering. Maria skickar den till Yngve. 
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Årets deklarationsblanketter finns hos Yngve. 
 

§4        Varvsfrågor 
-Färdigställande av traktor: 
Traktorn är i stort sett färdig och kan vara på plats till söndagens 
traktorutbildning. Traktor- och traversutbildningen kommer att gå även 
till hösten för de som inte har möjlighet att delta nu. 
-Installation av latrintömningen: 
Vi är beviljade bidrag om 45.000 kr, varav 34.000 kr redan är utbetalt. 
Den befintliga omröraren i tanken behålls, problem med sedimentering 
kan på så sätt undvikas. Tanken kommer att kläs med panel och ett tak 
med tillräcklig höjd för service av tanken ska monteras. Egen arbetstid får 
bokföras med 200 kr/h. Tanken kommer att placeras bakom jollegaraget 
och pumpen installeras intill dieseltanken. En slang grävs ner däremellan. 
Kjell-Åke Åström och Lars Wallgren sköter installationen och såvitt Milan 
vet, blir SNBK ensamma om att bygga en toatömningsanläggning i 
Sundsvalls kommun detta år. 
-Lagning av bryggförtöjningen: 
Arbetet är klart. En del plankor på bryggorna kommer att bytas ut under 
arbetsdagen på lördag.  
En boj ska läggas ut för att markera ett grund i inseglingen till bryggorna. 
Styrelsen önskar att hela farleden in bojas. Conny har personlig kontakt 
ned dykare. Yngve kontaktar Conny angående utplacering av bojarna. 
-Arbetsdagarna: 
Väggmålning (rött) under altantaket sker på lördag. Ris och stammar 
efter trädfällning är svårt att flytta till eldningsplatsen. En professionell 
flisanläggning föreslås avhjälpa problemet.  
En sanering av jorden under gamla miljöstationsplatsen förbereds av Leif 
Söderqvist. Ett förslag är att grävmaskinen som anlitas för nedgrävning 
av slangen mellan pump och tank till toatömningsanläggningen, även kan 
gräva bort ett lämpligt lager förorenad jord så att ny ren jord kan fyllas 
på där. Per-Erik Nordlander eller Peter Holmsten kanske kan hjälpa oss 
med det? 
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-Läget vaktlista: 
Den läggs ut i klubbstugan på söndag. Vakten börjar på måndag. Claes 
skickar ut en skriftlig handledning för vakten till övriga medlemmar i 
styrelsen på remiss. 
-Försäljning av plats 63, eventuellt byte: 
Den röda båten är såld för 1000 kr. Efter avdrag för kostnader i samband 
med försäljningen blir nettot 670 kr. Varvsplats 63 är såld till Joe 
Andersson för 25.000 kr. Han vill bygga en fast pressenningsställning på 
12 x 4 m och då platsen för detta är begränsad p.g.a. att flera 
varvsplatsägare på ”hyllan” har brett ut sig på större yta än stipulerade 
12 x 4 m, beslutar styrelsen att Joe får ta SNBK:s uthyrningsplats (plats 
25).  Nuvarande förhyrare av plats 25, en mindre motorbåt, får då flytta 
till plats 63 kommande vinter. 
Ett krav från och med nu, är att alla med varvsplats som vill bygga 
pressenningsställning ska visa en ritning för varvschefen (Claes) innan 
byggnationen får starta. Detta krav måste skrivas in i 
ordningsföreskrifterna. 
-Ny ansvarig för nyckelutlämning: 
Claes tar över sysslan från Jörgen Croné. 
 
Varmvattenberedaren i klubbstugan behöver troligen bytas ut. Kanske 
kan ungdomssektionen få anläggningsbidrag via kommunen? Milan 
pratar med Daniel Solberg. 

 
 
§5        Ungdomssektionen 

Arrangörerna för Njurundadagen den 23 augusti önskar att vi kan ordna 
jollesegling i Dyket. En tävling samma datum försvårar det. Daniel och 
Mårten får ta beslutet. 
 

§6 Tävlingssektionen 
Lars Melander är tävlingsledare på Klampenköret. Festkommittén sköter 
grillningen. Sponsorpriser önskas till tävlingen.  
Ingen cruisingklass i GKC i år. 
Sommardraget och årsfesten går den 16 augusti. 
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§7       Information från Båtrådet Sundsvall-Timrå 
Båtrådet består av 11 klubbar i Sundsvall-Timråområdet. Milan, Janne 
Nyström och Frank Arnoldsson är representanter när Båtrådet möter 
politiker och/eller tjänstemän från juni 2014. EU-medel kommer att 
sökas för 2015, där den första ansökningen ska vara inne redan under 
juni. 
I första hand kommer ansökan att gälla toatömningsstationer och 
toaletter i Lill-Lubban och Söråkeröviken kommunerna eller 
Länsstyrelsen. 

 
           

 
§8        Övriga frågor 

En fastighet på Essvik med strandtomt är såld. De nya ägarna har planer       
på att bygga en kaj och att muddra utanför den. Kanske kan SNBK passa 
på att muddra in till bryggorna vid samma tillfälle? 
Röjsågen med trimmerhuvud startar inte. Ett fall för mek-gruppen? I 
annat fall måste den lämnas in för översyn. Problemet gäller även en av 
gräsklipparna. 
Gräsklipparansvaret ska klargöras på varvsmötet på söndag. 
SWECO och Molinbil är fakturerade för sponsoravtal. Kommer de att 
betala? 

 
§9 Nästa möte 
            Onsdag den 20 augusti kl 18.30 i klubbstugan. 
 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
_________________________  __________________________ 
Stefan Norberg   Milan Kolar 
Sekreterare   Ordförande 


